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Marek Śledź: W sporcie wynik jest najważniejszy
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- Każda decyzja personalna, którą podejmuję w strukturze Akademii, ma jeden wspólny mianownik - jest nim dobro projektu. Ja nie

mam w sobie partykularyzmów. Trener Piotrek Jacek to był mój człowiek, mój wychowanek i też go nie ma - mówi dyrektor Akademii

Legii, Marek Śledź. Zapraszamy na rozmowę w której podsumowaliśmy miony sezon oraz spytaliśmy o plany i bieżące zmiany w

strukturach akademii.
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